

Text: Fahrbericht Smart ForFour BRABUS	Text: Smart ForFour BRABUS Road Test
<p>0.02 Es war nur eine Frage der Zeit, bis der Hoftuner von Daimler-Chrysler auch dem Smart Forfour ein sportlicheres Outfit verpasst.</p>	<p>0.02 It was only a matter of time until this favourite DaimlerChrysler tuning house gave the Smart ForFour a sportier outfit.</p>
<p>0.14 Das wichtigste Element der Brabus Kreation präsentiert sich allerdings unter der Haube. Aus dem 1,5-Liter-Vierzylinder-Turbomotor haben die Bottroper 177 PS herausgeholt.</p>	<p>0.14 But the most important element of this Brabus creation is found under the hood. The company has managed to boost output of the 1.5 litre four-cylinder turbocharged engine up to 177 hp.</p>
<p>0.33 Waben-Kühlernase, geänderte Seitenschweller, Tieferlegung von 30 Millimeter vorn</p>	<p>0.33 The honeycomb grille, modified wheel arches and</p>

<p>und 28 hinten unterstreichen den sportlichen Charakter des leistungsstärksten Smart. Der Dachspoiler soll bei hohen Geschwindigkeiten für mehr Anpressdruck sorgen. Ebenfalls nicht fehlen, darf das verchromte Doppelendrohr, das keck unter den Heckdiffusor hervorragt.</p>	<p>lowered suspension, which is 30 mm lower in the front and 28 in the rear, all accentuate the sportier character of this ultimate performance Smart. The roof spoiler is meant to create more downforce at higher speeds. And the sporty dual chromed exhaust pipes extruding from the rear skirt are another must-have feature on a car of this character.</p>
<p>1.02 Der starke Motor und das niedrige Gewicht sorgen dafür, dass der Forfour Brabus in nur knapp sieben Sekunden von Null auf Hundert</p>	<p>.02 The powerful engine and low weight of the Brabus ForFour allow it to sprint from 0-100 km/h in</p>

	<p>sprintet. Erst bei beeindruckenden 221 Kilometer pro Stunde stößt die Tachonadel an ihre Grenzen - allerdings auch das Verlangen diese Geschwindigkeit über lange Strecken fahren zu wollen. Der ForFour bleibt mit knapp 1100 Kilo eben auch ein Leichtgewicht</p>	
<p>1.28</p>	<p>Trotzdem kommt der Fahrspaß aufgrund des straffen, gut abgestimmten Fahrwerks, der direkten Lenkung und der exakten Fünf-Gang-Schaltung nicht zu kurz.</p>	<p>1.28</p>
	<p>1.40</p>	<p>In the Smart</p>

just under seven seconds. The speedometer needle reaches its limit at an impressive 221 kilometres per hour - as does the driver's desire to maintain this speed over an extended period of time. After all, at just 1100 kilograms, the Smart ForFour is still a lightweight.

Despite this, the tight, well sorted suspension, precise steering and accurate five-speed gearbox ensure that there is no shortage of fun.

TRNOONANTRANSLATION.COM

1.40	Funktionalität und Design arbeiten im Smart Forfour Hand in Hand. Alle wichtigen Funktionen sind auf Anhieb zu bedienen.	Forfour, form and function go hand in hand. All key vehicle features can be accessed quickly and easily.
------	--	--

TRNOONANTRANSLATION.COM